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Mötesanteckningar Hanna Fager, VTI 

 

 

Datum för mötet: 2024-05-06 

Tid för mötet: 08:00 – 09:00 

Plats: Teams 

 

Sammankallat av:  Ulf Söderberg, Trafikverket 

 

Närvarande 

Ulf Söderberg - Ordförande Trafikverket 

Linda Hummerhielm  Trafikverket 

Hanna Fager - Sekreterare  VTI 

Niklas Larsson  Svevia 

Martin Gunnarsson  Svevia 

Pierre Krips   Swarco (från 08.10) 

Tobias Ericsson  Hotmix  

Patrik Ronnhagen  Geveko Markings 

 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet förklarades öppnat.  

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg av punkt 4b. 

  

3. Föregående mötesanteckningar 

Mötesanteckningarna från förra mötet skickades ut till deltagarna den 7 mars. Ingen 

hade några synpunkter på anteckningarna.  

 

4. Eventuella nya medlemmar 

 

a. Promax och Saferoad 

Hanna och Linda/Ulf tar kontakt för att diskutera eventuellt deltagande i 

vägmarkeringsutskottet.  

 

b. Linda tar över som ordförande 

Eftersom Ulf slutar på Trafikverket i slutet av maj kommer Linda att ta över som 

ordförande i vägmarkeringsutskottet. 

 

5. Återkoppling kring metodlistan för labben 

Hanna skickar listan till Geveko för komplettering.  

 

6. Årliga ringanalyser – vilka metoder ska ingå? 

Alla tillverkare skickar ca 8 kg material till VTI innan sommaren. VTI smälter materialet 

direkt efter sommaren och skickar ut material i augusti till deltagare för provning.  
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Provning som ska genomföras: mjukpunkt, stämpelbelastning, luminans och 

kromaticitetskoordinater.  

 

 

 

7. Produktionsprovning och kvalitetsprovning i kommande kontrakt 

Ulf berättade om Trafikverkets tankar kring kontroll kopplat till behandlingen av 

material i entreprenaderna. Vilka parametrar skulle vara viktiga/möjliga att 

kontrollerna?  

 

Diskussion om vilka provningsmetoder som skulle vara lämpliga, exempel togs från VÄG 

94. Metodgruppens medlemmar kan göra viktiga inspel kring vilka dessa metoder 

slutgiltigt blir.  

 

Ringanalysen kan vara en start på att ta fram rätt metoder. Kanske bör man även 

inkludera vidhäftningsprovning och flexibilitet/sprödhet (metod behöver utvecklas).  

 

De övriga nordiska länderna är också intresserade av detta men har ingen organisation 

liknande metodgruppen. Trafikverket har kontinuerliga samtal med de övriga nordiska 

väghållarna.  

 

8. Övriga frågor 

Diskussion kring uppladdning av mötesanteckningarna på Metodgruppens hemsida. Alla 

var eniga om att detta ska göras, det är viktigt med transparens och att alla kan få 

information om vad som diskuteras i utskottet. Hanna laddar upp anteckningarna så 

snart flytt till den nya hemsidan är avklarad.  

 

 


